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Q Hoe groot is het gevaar voor de volksgezondheid

• Volksgezondheid staat altijd voorop in het nemen van beslissingen en maatregelen De

minister van VWS en de minister van LNV baseren het beleid en de huidige maatregelen op

de onderzoeksresultaten op de beoordeling van veterinaire en humane deskundigen en op

de adviezen van het RIVM

• Op dit moment wordt het gevaar voor de omwonenden door de het RIVM als

verwaarloosbaar ingeschat Dit is gebaseerd op het onderzoek naar luchtmonsters buiten

de stallen rnaar ook op de genetische bepaling van virusmonsters van de COVID 19

patienten woonachtig in het postcodegebied van de besmette bedrijven

• Hoe het risico voor de volksgezondheid zich op de lange termijn ontwikkelt hangt af van of

nertsen een reservoir kunnen zijn terwijl de uitbraak onder mensen onder controle is

• Naar reservoirvorming onder nertsen vindt nu onderzoek plaats

• De verwachting is dat dit aan het einde van deze week is afgerond Dan voIgt ook een

inschatting van veterinaire deskundigen of er een risico is op blijvende reservoirvorming

onder nertsen

• Het OMT Zoonosen zal volgende week 3 juni voor mij en de minister van LNV aangeven

wat dit betekent voor het risico voor de volksgezondheid en ons van een advies voorzien

zodat we gezamenlijk de noodzakelijke maatregelen kunnen nemen om deze risico s af te

wenden

• Daarbij worden alle denkbare maatregelen overwogen en zijn er geen taboes De

volksgezondheid staat daarbij altijd voorop

Q Wat is de situatie Hoeveel besmettingen nerstenfokkerijen Welke maatregelen

worden genomen

• In april is het COVID 19 virus geconstateerd bij nertsen op 5 locaties van 3

nertsenbedrijven

• Er is direct onderzoek uitgezet naar de vraag hoe de besmettingen lopen Hieruit is

gebleken dat het aannemelijk is dat er een besmetting van nerts op mens heeft

plaatsgevonden bij in ieder geval twee personen

• Bij nog twee andere personen is ook virus aangetroffen dat lijkt op het virus van de

nertsen maar daarbij kan niet achterhaald worden hoe de besmetting heeft

plaatsgevonden

• Naar aanleiding van de besmetting van de nertsenbedrijven zijn er eerder al verschillende

maatregelen afgekondigd Het gaat daarbij onder andere om

• 1 Een verplichte screening bij alle nertsenhouders in Nederland om te zien of het virus

aanwezig is Deze screening wordt de komende weken uitgevoerd

• 2 Op de besmette bedrijven is een bezoekersverbod voor mensen in de stallen en een

verbod op het afvoeren van de dieren en de mest
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3 Waar er een besmetting is geconstateerd moeten mensen in de stal beschermende

kleding dragen

Zolang de uitslag van de screening nog niet bekend is zullen deze week naast de reeds

geldende maatregelen voor de besmette nertsenbedrijven uit voorzorg ook maatregelen

gaan gelden voor alle nertsenbedrijven in Nederland

Deze maatregelen worden deze week bekend gemaakt

Op basis van het lopende onderzoek is aan veterinaire experts de vraag gesteld of zij een

inschatting kunnen geven of het virus op de nertsenbedrijven binnen afzienbare tijd zal

uitdoven of niet Deze vraag zullen zij vrijdag beantwoorden

Op basis van die inschatting zal het OMT Zoonosen volgende week een beoordeling geven

wat het risico is van de besmette nertsenbedrijven voor de volksgezondheid

Aan de hand van deze beoordeling en het advies van het OMT Z zullen de minister van

VWS en de minister van LNV gezamenlijk de maatregelen bepalen die nodig zijn om

eventuele risico s af te wenden Volksgezondheid staat daarbij altijd voorop

De verwachting is dat zij dat volgende week woensdag kunnen doen

Daarbij worden alle denkbare maatregelen overwogen en zijn ergeen taboes

Q De gemeente Gemert Bakel heeft een brandbrief geschreven in kader verplichte

ontruimingen uw reactie Gaan de fokkerijen geruimd worden

• De zorgen die er heersen zijn begrijpelijk We staan in nauw contact met de betrokken

gemeenten en de nertsenbedrijven Ook over de laatste brief die zij naar de minister van

LNV gestuurd hebben

• Het ruimen van dieren is een ultieme maatregel en wordt alleen gedaan als er geen andere

mogelijkheid bestaat om de dierziekte te controleren of de volksgezondheid te beschermen

Op basis van de huidige kennis en risicobeoordeling is dat nu niet het geval

• Wat nu belangrijk is zijn de uitslagen die einde deze week volgen van het veterinair

epidemiologisch onderzoek dat wordt gedaan op de bedrijven

• Op basis van die resultaten kunnen veterinaire experts een inschatting geven of het virus

op de nertsenbedrijven binnen afzienbare tijd zal uitdoven of niet

• Aan de hand daarvan kunnen humane deskundigen aangevuld met veterinaire expertise

in het OMT Z beoordelen wat het risico is van de besmette nertsenbedrijven voor de

volksgezondheid

• Aan de hand van deze beoordeling en het advies van het OMT Z zullen de ministers van

VWS en de minister van LNV de maatregelen bepalen die nodig zijn om dit risico af te

wenden

• De verwachting is dat zij dat volgende week woensdag kunnen doen

• Daarbij worden alle denkbare maatregelen overwogen en zijn er geen taboes


